
Protokół Nr 12/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego 

odbytego w dniu 28 maja 2019 r. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu Grudziądzkiego odbyło się w siedzibie Starostwa Powiatowego 

w Grudziądzu przy ul. Małomłyńskiej 1. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Adam Olejnik  - Starosta 

2. Jan Kowarowski  - Wicestarosta 

3. Marcin Dziadzio  - Członek Zarządu 

4. Krzysztof Klucznik  - Członek Zarządu 

5. Aleksander Zadykowicz - Członek Zarządu 

a ponadto: 

6. Grażyna Kalita  - Skarbnik Powiatu 

7. Michał Rymacki  - Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Łasinie 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z 11 posiedzenia Zarządu Powiatu. 

4. Zatwierdzenie arkusza organizacyjnego Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Łasinie 

na rok szkolny 2019/2020. 

5. Zatwierdzenie skonsolidowanego bilansu jednostki samorządu terytorialnego. 

6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie 

umorzenia należności pieniężnej mającej charakter cywilnoprawny. 

7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 

Powiatowego w Grudziądzu. 

8. Sprawy organizacyjne, zapytania, wolne wnioski. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu otworzył Starosta p. Adam Olejnik, witając wszystkich 

obecnych. 

Lista obecności z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w dniu 28 maja 2019 r. stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu. 
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Starosta p. Adam Olejnik przedstawił porządek posiedzenia, a następnie zaproponował 

rozszerzenie porządku o punkt dotyczący zatwierdzenia arkusza organizacyjnego Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Łasinie na rok szkolny 2019/2020. 

Członkowie Zarządu nie wnieśli uwag i jednogłośnie zatwierdzili zmianę porządku posiedzenia. 

W kolejnym punkcie posiedzenia Członkowie Zarządu nie zgłosili wniosków o sprostowanie 

lub uzupełnienie protokołu i jednogłośnie przyjęli protokół z 11 posiedzenia Zarządu Powiatu 

Grudziądzkiego. 

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do omówienia arkusza organizacyjnego Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych w Łasinie. Przekazał, że do arkusza zostały zgłoszone zastrzeżenia 

przez Kuratorium Oświaty w Bydgoszczy. Starosta p. Adam Olejnik poprosił Dyrektora Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych w Łasinie p. Michała Rymackiego o przedstawienie planu organizacji 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Łasinie na rok szkolny 2019/2020 oraz informacji o stanie 

naboru do szkoły. 

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Łasinie p. Michał Rymacki przekazał, że na rok 

szkolny 2019/2020 prowadzony jest podwójny nabór – dla uczniów kończących szkoły podstawowe, 

a także dla uczniów kończących gimnazja. Dodał, że przewidziane jest utworzenie dla każdego 

rocznika 3 kierunków nauczania w technikum, 1 klasy liceum oraz 4 kierunków Branżowej Szkoły 

I stopnia. 

Starosta p. Adam Olejnik dodał, że na chwilę obecną o przyjęcie do technikum zostało złożonych 

26 wniosków uczniów szkół podstawowych oraz 18 wniosków uczniów gimnazjów. Starosta p. Adam 

Olejnik zapytał, czy możliwe jest połączenie klas dla absolwentów obu typu szkół.  

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Łasinie p. Michał Rymacki odparł, że zajęcia ogólne 

dla uczniów technikum po szkole podstawowej muszą odbywać się oddzielnie od zajęć 

dla absolwentów gimnazjum, natomiast uczniowie różnych kierunków technikum mogą odbywać 

te zajęcia w ramach jednej klasy. Dodał, że nauka przedmiotów zawodowych może być wspólna 

dla uczniów tych samych kierunków nauczania po szkole podstawowej i gimnazjum. Dyrektor 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Łasinie p. Michał Rymacki wskazał, że powyższe rozwiązanie 

zostało ujęte w arkuszu organizacyjnym. 

Starosta p. Adam Olejnik zaproponował, by ustalić dolną granicę liczby uczniów, akceptowalną 

dla  utworzenia klas technikum na 21osób. 

Następnie Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Łasinie p. Michał Rymacki przekazał, 

że o przyjęcie do liceum ogólnokształcącego wpłynęło 15 wniosków uczniów szkół podstawowych 

oraz 4 wnioski uczniów gimnazjów. Dodał, że nabór będzie prowadzony do dnia 17 czerwca 2019 r. 

i prognozuje, że liczba wniosków o przyjęcie ulegnie zwiększeniu. 
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Starosta p. Adam Olejnik wskazał, że ze względu na niewielkie zainteresowanie wykluczone jest 

utworzenie klasy liceum dla absolwentów gimnazjum. Następnie zapytał Członków Zarządu, 

czy wyrażają zgodę na utworzenie klasy liceum dla absolwentów szkół podstawowych, jeśli liczba 

chętnych wyniesie minimalnie 15 osób. 

Członek Zarządu p. Aleksander Zadykowicz stwierdził, że zasadne jest utworzenie klasy liceum 

dla uczniów kończących szkoły podstawowe. 

Starosta p. Adam Olejnik zaproponował ustalenie dolnej granicy liczby uczniów dla utworzenia klasy 

liceum dla absolwentów szkół podstawowych na 15 osób. 

Członkowie Zarządu zaaprobowali propozycje Starosty p. Adama Olejnika dot. minimalnej liczby 

uczniów dla utworzenia klasy technikum na 21 osób oraz 15 osób jako minimalną liczbę uczniów 

w przypadku klasy liceum dla absolwentów szkół podstawowych.  

Następnie Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Łasinie p. Michał Rymacki przekazał, 

że liczba wniosków o przyjęcie do Branżowej Szkoły I stopnia wyniosła 20 w przypadku uczniów 

po szkołach podstawowych oraz 14 – po gimnazjach. Ponadto wyjaśnił, że zajęcia z przedmiotów 

ogólnych muszą odbywać się oddzielnie dla absolwentów obu typu szkół. 

Starosta p. Adam Olejnik zaproponował ustalenie minimalnej liczby uczniów: 20 – 22 celem 

utworzenia klasy Branżowej Szkoły I stopnia przy 4 kierunkach nauczania, zarówno dla absolwentów 

szkół podstawowych, jak i dla absolwentów gimnazjów. Starosta p. Adam Olejnik dodał, że Powiat 

Grudziądzki ma zagwarantowane środki na funkcjonowanie jednej klasy Szkoły Branżowej 

z subwencji oświatowych, a na funkcjonowanie drugiej klasy subwencje zostaną przyznane dopiero 

od stycznia 2020 roku. Równocześnie zwrócił uwagę na potrzebę zorganizowania dojazdu 

dla uczniów do Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Łasinie, co wiąże się z dodatkowymi kosztami. 

Członek Zarządu p. Marcin Dziadzio zapytał, czy liczba wniosków o przyjęcie do Branżowej Szkoły 

może wzrosnąć. 

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Łasinie p. Michał Rymacki odparł, że w jego opinii 

liczba podań do Branżowej Szkoły powinna zwiększyć się po zakończeniu bieżącego roku szkolnego. 

Starosta p. Adam Olejnik zaproponował utworzenie klasy Branżowej Szkoły I stopnia 

dla absolwentów po szkole podstawowej w przypadku chętnych co najmniej 20 uczniów 

oraz warunkowe utworzenie klasy dla absolwentów gimnazjum w przypadku liczby chętnych 

nie mniejszej niż 14 osób. Dodał przy tym, że od liczby uczniów przyjętych do szkoły zależy 

wysokość subwencji oświatowych, niezbędnych dla funkcjonowania Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Łasinie. 

Następnie Starosta p. Adam Olejnik podsumował ustalenia dot. organizacji roku szkolnego w Zespole 

Szkół Ponadgimnazjalnych w Łasinie, wskazując na plan utworzenia dwóch klas technikum lub jednej 

łączonej dla absolwentów szkół podstawowych i gimnazjów, jednej klasy liceum ogólnokształcącego 
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dla absolwentów szkół podstawowych oraz jednej klasy Branżowej Szkoły I stopnia połączonej 

dla obu roczników lub dwóch oddzielnych klas w przypadku osiągnięcia wskazanej powyżej ilości 

uczniów. 

Członkowie Zarządu zaakceptowali powyższe ustalenia. 

Wykaz wniosków uczniów szkół podstawowych i gimnazjum o przyjęcie do Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Łasinie na rok szkolny 2019/2020 stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Następnie Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Łasinie p. Michał Rymacki poinformował, 

że na rok szkolny 2019/2020 planowanych jest 700 godzin lekcyjnych. Przekazał, że sytuacja kadrowa 

szkoły jest dobra, a występujące problemy Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Łasinie 

p. Michał Rymacki rozwiąże poprzez: 

− zatrudnienie jako nauczyciela ekonomisty na część etatu pracownika szkoły, który od września 

będzie zdobywał kwalifikacje pedagogiczne, 

− zatrudnienie pedagoga w wymiarze 11/22 etatu, 

− zatrudnienie doradcy zawodowego na 6/22 etatu, 

− zatrudnienie nauczyciela bibliotekarza na 1/2 etatu. 

Następnie Starosta p. Adam Olejnik poprosił Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Łasinie 

p. Michała Rymackiego o przedstawienie zastrzeżeń Kuratorium Oświaty do planu organizacyjnego 

oraz proponowanych rozwiązań. 

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Łasinie p. Michał Rymacki przedstawił wyjaśnienia 

dot. zastrzeżeń do arkusza organizacyjnego Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Łasinie na rok 

szkolny 2019/2020, wskazanych przez Kuratorium Oświaty oraz zobowiązał się do uwzględnienia 

i wdrożenia uwag organu nadzorującego. 

Wobec powyższego Starosta p. Adam Olejnik zaproponował zatwierdzenie arkusza organizacyjnego 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Łasinie pod warunkiem wprowadzenia zmian sugerowanych 

przez kuratorium jak również rozwiązań zaproponowanych przez Zarząd Powiatu. 

Następnie Starosta p. Adam Olejnik zarządził głosowanie, w wyniku którego Członkowie Zarządu 

jednogłośnie warunkowo zatwierdzili arkusz organizacyjny Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 

w Łasinie na rok szkolny 2019/2020. 

Pismo sygn. PR.4323.2.2019 z dnia 28 maja 2019 r. w sprawie warunkowego zatwierdzenia arkusza 

organizacyjnego Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Kazimierza Jagiellończyka w Łasinie na rok 

szkolny 2019/202 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 W kolejnym punkcie posiedzenia Starosta p. Adam Olejnik poprosił Skarbnika Powiatu 

p. Grażynę Kalitę o przedstawienie skonsolidowanego bilansu jednostki samorządu terytorialnego. 
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Skarbnik Powiatu p. Grażyna Kalita przedstawiła skonsolidowany bilans jednostki samorządu 

terytorialnego. 

Wobec braku dyskusji, Starosta p. Adam Olejnik zarządził głosowanie, w wyniku którego Członkowie 

Zarządu jednogłośnie przyjęli skonsolidowany bilans jednostki samorządu terytorialnego. 

Skonsolidowany bilans jednostki samorządu terytorialnego stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 Przechodząc do kolejnego punktu posiedzenia Starosta p. Adam Olejnik poprosił Skarbnika 

Powiatu p. Grażynę Kalitę o przedstawienie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia 

opinii w przedmiocie umorzenia należności pieniężnej mającej charakter cywilnoprawny. 

Skarbnik Powiatu p. Grażyna Kalita przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

wyrażenia opinii w przedmiocie umorzenia należności pieniężnej mającej charakter cywilnoprawny. 

Członek Zarządu p. Marcin Dziadzio zapytał, czy Powiat Grudziądzki ponosi jeszcze jakieś koszty 

związane z procedurą ściągania należności od dłużnika. 

Skarbnik Powiatu p. Grażyna Kalita odpowiedziała, że podjęcie przez Zarząd Powiatu uchwały 

w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie umorzenia należności pieniężnej mającej charakter 

cywilnoprawny kończy procedurę egzekwowania długu. 

Po wyczerpaniu dyskusji Starosta p. Adam Olejnik zarządził głosowanie, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie 

wyrażenia opinii w przedmiocie umorzenia należności pieniężnej mającej charakter cywilnoprawny. 

Uchwała nr 12/26/2019 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 28 maja 2019 r. w sprawie 

wyrażenia opinii w przedmiocie umorzenia należności pieniężnej mającej charakter cywilnoprawny 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Grudziądzu. Ponadto poinformował, 

że konkurs na stanowisko Sekretarza Powiatu wygrała Kierownik Wydziału Rozwoju Lokalnego, 

Edukacji i Zamówień Publicznych p. Dorota Kaczerowska, która obejmie nową funkcję od 1 lipca 

2019 r. Starosta p. Adam Olejnik przekazał również, że główną zmianą w Regulaminie 

Organizacyjnym Starostwa Powiatowego w Grudziądzu jest wyodrębnienie Biura Rady i Zarządu. 

Dodał, że funkcję kierownika nowo powstałego biura obejmie podinspektor Wydziału 

Organizacyjnego p. Anna Łagoda, która równocześnie obejmie stanowisko Powiatowego Rzecznika 

Konsumenta. 

Kolejno Starosta p. Adam Olejnik odczytał projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie Regulaminu 

Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Grudziądzu oraz zapytał, czy Członkowie Zarządu 

wnoszą uwagi lub pytania. 
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Wobec braku uwag Starosta p. Adam Olejnik zarządził głosowanie, w wyniku którego Członkowie 

Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie Regulaminu Organizacyjnego 

Starostwa Powiatowego w Grudziądzu  

Uchwała nr 12/27/2019 Zarządu Powiatu z dnia 28 maja 2019 r. w sprawie Regulaminu 

Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Grudziądzu stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do punku obrad dotyczącego spraw 

organizacyjnych, wolnych wniosków i zapytań, w związku z czym: 

I. Starosta p. Adam Olejnik przedstawił: 

1. Wniosek Kierownika Powiatowego Zarządu dróg p. Janusza Różańskiego o przekazanie Gminie 

Grudziądz materiału budowlanego – kostki, stanowiącej mienie powiatu, wykorzystanej 

do budowy chodnika w miejscowości Gać. Starosta p. Adam Olejnik dodał, że materiał został 

zakupiony przez Sołectwo Gać i przekazany Powiatowi Grudziądzkiemu, a wybudowany chodnik 

zostanie rozebrany podczas remontu drogi powiatowej Grudziądz – Gać. Ponadto przekazał, 

że Kierownik Powiatowego Zarządu dróg p. Janusz Różański zaproponował przekazanie Gminie 

Grudziądz 50% materiału. 

Członek Zarządu p. Marcin Dziadzio wyraził pozytywną opinię na temat powyższej propozycji, 

zaznaczając przy tym, że materiał powinien zostać ponownie użyty do ułożenia lub naprawy chodnika 

na terenie Gminie Grudziądz. 

Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik zgodził się na przekazanie połowy ilości zdemontowanej 

kostki Gminie Grudziądz, a następnie zapytał, jak zostanie wykorzystana pozostała część materiału. 

Starosta p. Adam Olejnik odparł, że część materiału, którą przejmie Powiat Grudziądzki zostanie 

użyta do budowy lub napraw chodników na terenie powiatu. 

Członek Zarządu p. Aleksander Zadykowicz zaproponował oddanie całości materiału Gminie 

Grudziądz, z uwagi na koszty, które poniosła gmina i sołectwo przy budowie chodnika. 

Członkowie Zarządu jednogłośnie wyrazili zgodę na przekazanie Gminie Grudziądz materiału 

budowlanego, użytego do budowy chodnika w miejscowości Gać. 

2. Prośbę o zakup biletu miesięcznego komunikacji miejskiej dla pracownika Wydziału Rozwoju 

Lokalnego, Edukacji i Zamówień Publicznych Starostwa Powiatowego w Grudziądzu, zajmującego 

się m. in. dostarczaniem korespondencji wychodzącej na terenie miasta Grudziądza. 

Członkowie Zarządu jednogłośnie wyrazili zgodę na zakup biletu miesięcznego komunikacji miejskiej 

dla pracownika Starostwa Powiatowego w Grudziądzu. 

II. Skarbnik Powiatu p. Grażyna Kalita: 

1. Przedstawiła wniosek Ochotniczej Straży Pożarnej w Szembruku o dofinansowanie w wysokości 

30 tyś. zł celem zakupu średniego samochodu ratowniczo – gaśniczego. 
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Wicestarosta p. Jan Kowarowski stwierdził, że finasowanie Ochotniczych Straży Pożarnych stanowi 

wyłączny obowiązek władz gminnych. 

Starosta p. Adam Olejnik dodał, że Powiat Grudziądzki nie ma środków w budżecie na wsparcie 

finansowe Ochotniczych Staży Pożarnych. 

Członkowie Zarządu jednogłośnie odmówili przyznania dofinansowania na zakup samochodu 

ratowniczo – gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Szembruku. 

2. Przedstawiła prośbę Wójta Gminy Rogóźno p. Krzysztofa Polesiaka o dofinasowanie 

w wysokości 500,00 zł na zakup nagród dla uczestników IV Ogólnopolskiego Wyścigu 

Amatorskiego w Rogóźnie. 

Członkowie Zarządu jednogłośnie wyrazili zgodę na dofinasowanie w wysokości 500,00 zł na zakup 

nagród dla uczestników IV Ogólnopolskiego Wyścigu Amatorskiego w Rogóźnie. 

III. Członek Zarządu p. Aleksander Zadykowicz zapytał o stan realizacji napraw cząstkowych dróg 

na terenie Powiatu Grudziądzkiego dodając, że wiele dróg nie zostało naprawionych. 

Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik zgłosił zły stan techniczny oraz koniczność napraw drogi 

Biały Bór – Wałdowo Szlacheckie. 

Starosta p. Adam Olejnik odparł, że przekaże powyższe wnioski Kierownikowi Powiatowego Zarządu 

Dróg p. Januszowi Różańskiemu. Zaapelował również, by Członkowie Zarządu zgłaszali problemy 

dotyczące stanu dróg powiatowych na Sesjach Rady Powiatu Grudziądzkiego. Ponadto Starosta 

p. Adam Olejnik wskazał, że przygotowywana jest dokumentacja przebudowy drogi Biały Bór – 

Wałdowo Szlacheckie, a chęć współpracy przy przebudowie przedmiotowej drogi zadeklarował Wójt 

Gminy Grudziądz p. Andrzej Rodziewicz. 

IV. Wicestarosta p. Jan Kowarowski przekazał, że od dnia 29 maja br. w budynku Starostwa 

Powiatowego w Grudziądzu rozpoczną się prace remontowe przy udziale osób skierowanych do pracy 

przez Zakład Karny w Grudziądzu. 

 W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia i brakiem dalszej dyskusji Starosta 

p. Adam Olejnik podziękował Członkom Zarządu Powiatu za udział w bieżącym spotkaniu, po czym 

zakończył 12 posiedzenie Zarządu. 

  

    Starosta Wicestarosta      Członek Zarządu   Członek Zarządu    Członek Zarządu 

Adam Olejnik Jan Kowarowski   Marcin Dziadzio  Krzysztof Klucznik    Aleksander Zadykowicz 

 

Protokołował: Łukasz Szulc 


